
 Obec Dlouhé, Dlouhé 10, 592 55 p. Bobrová, IČO 00599361

Č. j. 03/23

Zápis ze     5. zasedání zastupitelstva obce Dlouhé ve volebním období 2022 - 2024   

konaného dne 20. 4. 2023, od 19:00 hod, v     zasedací místnosti obce  

Přítomní členové ZO (9 z 9):
Hlavatá Jaroslava, Ing. Hlavatý Josef, Hubl Jiří, Krejsek Jan, Musilová Ludmila, Petera Roman, Ing. Stupka 
Jaroslav, Tulis Josef, Tulisová Pavlína
Omluven: ---       
Hosté:
Přítomní občané: Ing. anonymizováno, Ing. anonymizováno,  anonymizováno
Ověřovatelé zápisu:    Musilová Ludmila, Petera Roman 
Zapisovatel:                Tulisová Pavlína

Navržený   program:    
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Hospodaření obce a zpráva o činnosti
4. Informace z jednání Mikroregionu Novoměstsko
5. Rozpočtové opatření 2/2023
6. Žádost o finanční dar z rozpočtu obce–Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s.
7. Schválení Obecně závazné vyhlášky, kterou se stanoví část společného školského obvodu mateřské 

školy
8. Návrh nové smlouvy o spolupráci s firmou EKO-KOM (autorizovaná obalová společnost)
9. Schválení Dodatku č. 2 ke smlouvě s AVE CZ dopadové hospodářství s.r.o.-sběrný dvůr Bobrová
10. Schválení uzavření smluv o zřízení služebnosti a kupní smlouvy pozemků – projekt Připojení 

nového vrtu
11. Aktualizace č. 3 – Program rozvoje obce
12. Finanční zhodnocení volných finančních prostředků  
13. Různé
14. Závěr

1) Zahájení 

Zasedání  Zastupitelstva  obce  Dlouhé  (dále  též  jako  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno  v 19.00  hodin 
starostkou obce Jaroslavou Hlavatou, která  konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce (i elektronické) zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně           7 dní, a to od 13. 4. 2023 do 21. 4. 2023. Zastupitelé obdrželi pozvánku a materiály e-mailem,  
všichni přijetí potvrdili. Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomna nadpoloviční většina zastupitelů.
Starostka seznámila  s programem jednání,  který zastupitelé  obdrželi  s pozvánkou a  zeptala  se,  zda chce 
někdo program doplnit.  Nebylo tomu tak.  Program byl  hlasováním schválen. Vedením dalšího  průběhu 
schůze pověřila místostarostku obce (dále jen předsedající). 
Návrh usnesení č. 03/23/01 – Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno
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2) Volba ov  ěř  ovatel  ů   zápisu  
Starostka  navrhla  za  ověřovatele  zápisu  Ludmilu  Musilovou  a  Romana  Peteru.  Oba  jmenovaní  byli  
jednohlasně schváleni.
Návrh usnesení č. 03/23/02 – Zastupitelstvo obce určuje za ověřovatele zápisu Ludmilu Musilovou a 
Romana Peteru
Hlasování: 9  pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

3) Hospodaření obce a zpráva o činnosti
Podrobný přehled hospodaření obce za 1.Q 2023 byl promítnut projektorem a místostarostka podala bližší 
informace. Nikdo nevznesl dotaz k hospodaření. Dále místostarostka podala zprávu o činnosti z minulého 
jednání: 
- 31.  3.  2023  –  pracovní  setkání  zastupitelů  ohledně  odsouhlasení  vytyčení  budoucího  parkoviště  před  OÚ, 

posouzení stavu boudy za obecním úřadem, kde se ukládají pytle na plasty – návrh starostky a místostarostky 
postavit na stejném místě obdobnou podezděnou plechovou boudu, Jiří Hubl navrhuje na zahradě bývalé školy 
postavit už větší halu pro veškerou techniku, bude se pořizovat štěpkovač a není kde schovat kontejnerový nosič.  
Byla oslovena firma PAMA, a.s., ohledně hrubého odhadu ceny, kdyby se dělala z PUR panelů, zatím nemáme 
informaci. V obou případech by muselo být stavební povolení. Zastupitelé se zatím nepřiklonili k žádné variantě.

- Dále proběhlo s Ing. anonymizováno  předběžné odsouhlasení závazných regulačních podmínek pro územní studii 
na p.č. 365 – odsouhlaseno oficiálně zaevidovat pak studii na stavebním úřadě.

- Vyčištění nádrže svépomocí – předsedající poděkovala všem za pomoc. Do Halíře byla zakoupena násada, cca 
250ks po 350 – 400 g (24.3.2023)

- 1.4.2023 proběhlo společné sázení Sakur na dětském hřišti. Ing. anonymizováno vysadil dvě popínavky k betonové 
zdi na travnaté hřiště, aby pokryla zeď.

- Vyrobeny svépomocí stoly do zasedačky – stejné jako v KD, aby se mohli v případě velkých oslav půjčovat do 
KD (4 dlouhé a 4 krátké). S truhlářem domluveno, že vyměníme ještě staré desky u odřených stolů – souhlas.

- 15. 4. 2023 vydlážděn sklep v KD starou zámkovou dlažbou (něco málo se muselo přikoupit). Zastupitelům Jiřímu 
Hublovi a Romanu Peterovi předsedající poděkovala za pomoc s vydlážděním.

- Od května nastoupí na VPP ještě  anonymizováno
- Od dnešního dne máme kontakt na stavbyvedoucího ohledně rour na případné propustky, místostarostka bude 

zjišťovat cenu. 
- U Pípi objednaný kontejner s kompostem pro namíchání pro sázení stromků na Podvesnicích a na sázení truhlíků. 
- Hospodaření COOPu za 1.Q. 20375,88 Kč. Zadláždění před budovou místostarostka nestihla ještě vyřešit. 
- Přezkum hospodaření proběhne 18. 5. 2023.
- Projekt na hasičskou zbrojnici  – informace od projektanta byly zaslány zastupitelům na e-mail s materiály do 

schůze.
Usnesení č. 03/23/03 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí hospodaření obce a zprávu o činnosti.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

4) Informace z     jednání Mikroregionu Novoměstsko   
30. 3. 2023 proběhlo jednání Mikroregionu - místostarostka podala informace. Tentokrát se účastnila paní 
starostka. Jako zásadní informace je, že bude potřeba předfinancovat projekt na odpadové hospodářství – 
půjčka Mikroregionu v celé výši projektu – upraveno již v minulém zastupitelstvu rozpočtovým opatřením 
č. 1. Ze společného projektu kulturního vybavení pro obce bylo požádáno o 2 ks plynových ohřívačů pro naši 
obec. Seznámení s postupem prací na Domově Pomněnka, nákup energií (my se neúčastníme). Zhodnocení 
lyžařské sezóny 2022/2023.    
Návrh usnesení č. 03/23/04 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace z jednání Mikroregionu 
Novoměstsko. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

5) Rozpočtové opatření 2/2023 
Místostarostka seznámila s návrhem rozpočtového opatření č. 2/2023. Schváleno bez připomínek.    
Návrh usnesení č. 03/23/05 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

6) Žádost o finanční dar z     rozpočtu obce – Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v     ČR,   
z.s.
Předsedající seznámila s žádostí. Zastupitelé neschválili poskytnutí finančního daru z důvodu z důvodu, že 
služba není v našem regionu, obec přednostně podporuje organizace v regionu.
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Návrh usnesení č. 03/23/06 –Zastupitelstvo obce Dlouhé neschvaluje poskytnutí daru z rozpočtu obce 
organizaci Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

7) Schválení Obecně závazné vyhlášky, kterou se stanoví část společného školského obvodu mateřské 
školy 
Předsedající předložila ke schválení OZV, kterou se stanoví část společného školského obvodu pro spádovou 
mateřskou školku v Bobrové a informovala o jednání  všech starostů z budoucího společného spádového 
obvodu v Bobrové se starostou. Bohužel se schválení, vzhledem k politické situaci na radnici v Bobrové, 
nestihne  do  termínu vyhlášení  přijímacího řízení  pro příští  školní  rok,  ale  bylo  starostou  přislíbeno,  že  
požádá ředitelku MŠ, aby už při  stanovení  kritérií  přihlédla k naší  společné dohodě.  Bobrová by mohla 
schválit na začátku května, uvidíme. My, pokud schválíme, budeme připraveni. Schváleno bez připomínek.  
Návrh usnesení č. 03/23/07 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou 
se stanoví část společného školského obvodu mateřské školy. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

8) Návrh nové smlouvy o spolupráci s     firmou EKO-KOM (autorizovaná obalová společnost)   
Předsedající informovala, proč byla společností EKO-KOM zaslané nové znění Smlouvy o spolupráci…. 
Zastupitelé  obdrželi  všechny materiály s pozvánkou.  Jedná se  zejména o zapracování  nové legislativy a 
smlouva víceméně vychází z té původní. Bez připomínek schváleno.
Návrh usnesení č.  03/23/08 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje uzavření nové smlouvy s firmou 
EKO-KOM dle zaslaného návrhu a souhlasí s uzavřením pověření s TS Bystřice nad Pernštejnem, a.s. 
pro vykazování.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

9)  Schválení  Dodatku  č.  2  ke  smlouvě  s     AVE  CZ  odpadového  hospodářství  s.r.o.  –  sběrný  dvůr   
Bobrová
Předsedající informovala, že dodatek č. 2 řeší navýšení ceny za objemný odpad o 1 000,- Kč. Pokud chceme 
odkládat odpad na sběrný dvůr do Bobrové, nutné podepsat (všechny ceny šly nahoru). V Bobrové nelze 
odložit  kovový odpad  vzhledem k zákonným podmínkám,  musely  by  tam být  kamery  (informoval  Ing. 
anonymizováno).
Návrh usnesení č. 03/23/09 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje uzavření Dodatku č. 2 ke smlouvě 
s AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. (sběrný dvůr Bobrová)  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

10)  Schválení  uzavření  smluv o zřízení  služebnosti  a  kupní  smlouvy pozemků – projekt  Připojení 
nového vrtu
Předsedající předložila ke schválení konečné smlouvy k dokončení projektu Připojení nového vrtu. V roce 
2021 byly uzavřeny smlouvy o smlouvách budoucích. Předsedající navrhuje zvýšit částku za odkup pozemku 
kolem  vrtu  na  základě  vypracovaného  geometrického  plánu  z 20,-  Kč  na  30,-  Kč.  Majitelé  souhlasili 
s prodejem větší části kolem vrtu, ne jen 10x10 m (p.č. 300/22), ale i pozemek kolem vrtu (p.č. 300/23). 
Služebnost bezúplatná. 
U  druhé  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  s manželi  anonymizováno navrhuje  předsedající  schválit 
symbolickou náhradu ve výši 1 000,- Kč (byli velice nápomocni a ochotní při vstupu na jejich pozemky a 
s uložením meziskládek na jejich pozemku). Souhlas.
Třetí smlouva o zřízení služebnosti s panem anonymizováno je na bezúplatné věcné břemeno, vstup na pozemek 
byl podmíněn předem směnou pozemků, která proběhla v roce 2021.  
Návrh usnesení č. 03/23/10a –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje Kupní smlouvu a smlouvu o zřízení 
věcného břemene s  anonymizováno (30,- Kč/m2 – bezúplatné věcné břemeno).   
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel – schváleno.

Návrh  usnesení  č.  03/23/10b  –Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  schvaluje  Smlouvu  o  zřízení  věčného 
břemene (služebnosti) s  anonymizováno a anonymizováno za jednorázovou náhradu 1 000,- Kč.    
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.
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Návrh  usnesení  č.  03/23/10c  –Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  schvaluje  Smlouvu  o  zřízení  věčného 
břemene (služebnosti) s anonymizováno – bezúplatné věcné břemeno   
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

11) Aktualizace č. 3 – Program rozvoje obce
Předsedající předložila ke schválení aktualizovaný Program rozvoje obce, který byl schválen na roky 2017 – 
2022  a  v minulém  roce  se  nepodařilo  zahájit  práce  na  jeho  aktualizaci.  Zastupitelé  měli  možnost  do 
programu  doplnit  své  návrhy.  Program  rozvoje  obce  (PRO)  je  nutný  k účasti  v soutěži  Vesnice  roku. 
Vzhledem k tomu, že nebyly všechny projekty z PRO realizovány, zastupitelé schvalují prodloužení a jeho 
aktualizaci. 
Návrh usnesení č. 03/23/11 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje Aktualizaci č. 3 Programu rozvoje 
obce a prodloužení do roku 2025.
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

12) Finanční zhodnocení volných finančních prostředků
Předsedající navrhla ke schválení uložení volných finančních prostředků na Spořící účet u Monety Bank ve  
výši 950 000,- Kč a do Monetiky 2 mil. Kč, jak prezentoval finanční poradce pan anonymizováno. Prezentaci 
obdrželi  zastupitelé  s materiály.  Předsedající  hovořila  s panem starostou  z Písečného,  kteří  produkt  také 
využili a zatím spokojenost, ale mají ho krátce, asi 2 měsíce. Jiří Hubl informoval, že investování nerozumí,  
že  zkoušel  dohledat  vlastnickou strukturu Monetiky,  nedohledal,  potřeboval  by více  informací,  pojištění 
vkladů…. Předsedající nebyla schopna zodpovědět. Dohodnuto, že informace zjistí a předá zastupitelům a 
pokud bude převažovat  souhlas ze strany zastupitelů,  je možné produkt  využít  pro uložení  volných fin.  
prostředků ve výši 2 mil. Kč. 
Návrh usnesení č. 03/23/12 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje zřídit Spořící účet u Monety Bank 
s částkou 950 000,- Kč a prověřit informace ohledně produktu Monetika, kam je možné uložit 2  mil. 
Kč.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel – schváleno.

13) Různé 
Petera Roman – u zametacího koštěte se ulomila zametací vidlička, zda neuvažovat do budoucna zakoupit 
koště  s kropením  za  traktor.  K tomuto  námětu  proběhla  diskuse  ohledně  parametrů  apod.  Dohodnuto 
zjištovat možnosti, většina zastupitelů je pro. 
Předsedající ještě podala informace k aktualizaci pojišťovací smlouvy, která je z roku 2018 a kde jsme se 
dotazovali, o kolik by se zdražilo pojištění v případě FVE na střeše kulturního domu. Od pojišťovny dnes 
přišla částka navýšená cca o 2 700,- Kč. Pojišťovna zaslala upozornění, že hodnoty nemovitostí se během let 
zvýšily a že by bylo potřeba smlouvu zrevidovat.  Ve smlouvě není zohledněna přístavba KD, pergolu a 
screenové žaluzie – schváleno doplnit a poptat aktualizaci smlouvy.

14) Závěr
Předsedající poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 20:00 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 21.4.2023

Zapsal: Tulisová Pavlína    ….………………….…………

Ověřovatelé zápisu:       Musilová Ludmila ……………………….………..

      Petera Roman     ……………………………..….

Hlavatá Jaroslava, starostka obce………………………….

S t r á n k a  4 | 4


